



Village de Senneville
Province de Québec

**AVIS PUBLIC
DÉPÔT DE PROJETS DE RÈGLEMENTS**

AVIS PUBLIC est par les présentes donné que les projets de règlements ci-après ont été déposés à la séance extraordinaire du Conseil Municipal tenue le 19 janvier 2022 et que les règlements seront présentés pour adoption lors de la séance ordinaire de ce Conseil le mardi 25 janvier 2022:

- [Projet de règlement numéro 489 établissant les tarifs, taux de taxations et modalités de paiement pour l'exercice financier 2022.](#)
- [Projet de règlement numéro 490 concernant les tarifs exigibles pour les biens et services offerts par le service de loisirs pour l'année financière 2022.](#)

Ces projets de règlements sont disponibles sur le site Internet de la municipalité au :
www@villagesenneville.qc.ca.

DONNÉ à Senneville, le 20 janvier 2022.

**PUBLIC NOTICE
TABLING OF DRAFT BY-LAWS**

PUBLIC NOTICE is hereby given that the following draft by-laws were tabled at a special sitting of the Municipal Council held on January 19, 2022, and that the by-laws will be presented for adoption at the regular meeting of this Council on Tuesday, January 25, 2022:

- [Draft by-law number 489 decreeing the tariffs, tax rates and payment terms for the fiscal year 2022.](#)
- [Draft by-law No. 490 concerning exigible fees for the goods and services offered by the recreation service for the fiscal year 2022.](#)

This draft by-law is available on the municipal web site at:
www@villagesenneville.qc.ca .

GIVEN in Senneville, on January 20, 2022.

(Original signé / signed)

Francine Crête
Greffière / Town Clerk